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Dalfsen, 23 november 2018 
 
 
 
De aanwonenden die dagelijks te maken hebben met de Heinoseweg maken zich ernstige 
zorgen over de toename van groot en zwaar vrachtverkeer van Dalfsen naar Heino en 
omgekeerd. Grote transporten als Jumbo en Action zouden gebruik moeten maken van de 
route Poppenallee en N35 maar kiezen voor de gevaarlijke route omdat hun navigatie aan 
geeft dat deze weg geschikt is voor vrachtverkeer tot 3 ton. 
 
Afgelopen weken zijn er al 2 incidenten geweest waarbij bewoners van de weg werden 
gereden waarvan de vrachtauto gewoon doorrijdt of hen gewoon niet gezien heeft. 
 
Graag zouden wij als Gemeente Belangen zien dat het college een onderzoek instelt bij de 
afdeling Verkeer. Tevens zouden wij de dezelfde check willen zien bij andere wegen die ook 
in aanmerking als “ gevaarlijke wegen”  
 
 
Wim van Lenthe 
Raadslid Gemeente Belangen 
 
 
 

 

Beantwoording wethouder Van Leeuwen 

We zijn sinds een jaar ongeveer in gesprek over overlast op de Heinoseweg. Met name over de 
ervaren overlast door motoren die te hard rijden en sporadisch over vrachtverkeer. Er zijn 
herhalingsborden van 60 km/uur geplaatst. Naar aanleiding van de vraag die nu gesteld is over 
overlast van groter vrachtverkeer zal ik in contact treden met de gemeente Raalte. Een deel van de 
route ligt op Raalter grondgebied. We willen eerst het probleem in kaart brengen en daarna passende 
maatregelen nemen. We hebben eerder al geprobeerd het probleem van de navigatie via het spoor 
van TomTom op te lossen maar dat heeft niet geholpen. Bovendien zijn er meer distributeurs van 
navigatie. Het is van belang dat we het tussen de oren krijgen bij chauffeurs dat ze gebruik moeten 
maken van de doorgaande routes die daarvoor bedoeld zijn. In eerste instantie goedschiks. We gaan 
hierover in gesprek met de gemeente Raalte


